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P r o t o k ó ł  Nr I/2024 

                                             z sesji Rady Miasta Radzyń Podlaski 

                                                        z dnia 6 maja 2024 r. 

                                  

                                   

 

Ad 1. 

Otwarcie sesji. 

 Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta. 

  Obrady rozpoczęto o godz. 12oo. 

 

Rada Miasta podjęła niżej wymienione uchwały: 

1. Nr I/1/2024 w sprawie stwierdzenia  wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Radzyń 

Podlaski 

2. Nr I/2/2024 w sprawie stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta 

Radzyń Podlaski. 

 

  

 

I Sesję Rady Miasta Radzyń Podlaski IX kadencji otworzył Radny Izydor Długosz – 

Senior Rady, który objął prowadzenie obrad.   

Podziękował za powierzenie mu funkcji Przewodniczącego Obrad I Sesji Rady Miasta. 

Zapewnił, że dołoży starań, aby obrady I Sesji przebiegały sprawnie i zgodnie z prawem. 

        

   Serdecznie powitał przybyłych na sesję: 

Burmistrza – Jakuba Jakubowskiego, Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej Pana 

Janusza Chmielarza oraz Wszystkich Państwa zgromadzonych na dzisiejszej sesji! 

 

 

Ad 2. 

Wręczenie zaświadczeń o wyborze na radnego. 

 

Przewodniczący Obrad –  Radny Izydor Długosz zapowiedział przystąpienie do wręczenia 

zaświadczeń o wyborze radnego. Prosił o zabranie głosu Przewodniczącego Miejskiej 

Komisji Wyborczej – Pana Janusza Chmielarza.  

 

Pan Janusz Chmielarz – Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej powitał 

wszystkich zebranych na I Sesji Rady Miasta. 

Następnie wręczył zaświadczenia o wyborze na radnego w kolejności alfabetycznej.  

Zaświadczenia o wyborze na radnego otrzymali: 

 

1. Piotr Daszczuk 

2. Izydor Długosz 

3. Natalia Granoszewska 

4. Agnieszka Kowalczyk 

5. Olga Król 

6. Michał Marciniuk 

7. Anna Matczak 

8. Iwona Niebrzegowska – Kuchnia 

9. Kinga Ostrowska 

10. Piotr Ostrowski 
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11. Marek Paszkowski 

12. Joanna Pieńkowska 

13. Klaudia Szczygielska 

14. Mariusz Szczygieł 

15. Sławomir Zdunek 

 

W imieniu wszystkich nowo wybranych radnych Przewodniczący Obrad – Radny 

Izydor Długosz podziękował Przewodniczącemu Miejskiej Komisji Wyborczej za wręczenie 

zaświadczeń. 

 

 

Ad 3. 

Złożenie ślubowania przez radnych. 

 

Przewodniczący Obrad  - Radny Izydor Długosz 

 

„Wysoka Rado! Obecnie przystąpimy do ceremonii złożenia ślubowania przez nowo 

wybranych radnych. Ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu roty wywołani 

kolejno radni powstają i wypowiadają słowo "ślubuję". Ślubowanie może być złożone  

z dodaniem zdania: "Tak mi dopomóż Bóg". 

Proszę wszystkich Państwa o powstanie. Sztandar Miasta Radzyń Podlaski 

wprowadzić. 

Odczytam rotę ślubowania: 

 

Następnie Radny - Senior  Izydor Długosz odczytał rotę ślubowania. 

 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy 

i jej mieszkańców.” 

 

Radny - Senior poprosił o zajęcie miejsc. 

 

Następnie Przewodniczący Obrad - Radny Izydor Długosz poprosił  najmłodszą wiekiem 

Radną Kingę Ostrowską o odczytanie nazwisk i imion Radnych Rady Miasta,  

a następnie każdego wyczytanego radnego poprosił o powstanie i potwierdzenie złożenia woli 

ślubowania słowem „Ślubuję”. Poinformował, że po słowie „Ślubuję” każdy z radnych może 

dodatkowo wypowiedzieć formułę „Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Następnie Radna Kinga Ostrowska wyczytała nazwiska i imiona radnych.  

Radni kolejno wyczytani złożyli ślubowanie, wypowiadając: „Ślubuję, tak mi dopomóż 

Bóg”: 

 

1. Piotr Daszczuk   - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 

2. Izydor Długosz  -  „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

3. Natalia Granoszewska - „Ślubuję.” 

4. Agnieszka Kowalczyk – „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

5. Olga Król - „Ślubuję.” 

6. Michał Marciniuk - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 
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7. Anna Matczak – „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.”  

8. Iwona Niebrzegowska – Kuchnia - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 

9. Kinga Ostrowska - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg” 

10. Piotr Ostrowski - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 

11. Marek Paszkowski  - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 

12. Joanna Pieńkowska  – „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 

13. Klaudia Szczygielska  - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg” 

14. Mariusz Szczygieł  - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 

15. Sławomir Zdunek  - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 

 

Stwierdził, że wszyscy radni złożyli ślubowanie i objęli mandat Radnego Rady Miasta 

Radzyń Podlaski. Wszystkim pogratulował objęcia mandatu radnego. 

 

        Zebrani na sali usiedli. 

 

 

Ad 4. 

Stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący Obrad – Radny Izydor Długosz na podstawie listy obecności stwierdził, 

że w obradach sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, czyli niezbędną liczbę 

radnych do prowadzenia obrad i prawomocności wyborów. 

 

 

Ad 5. 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Obrad – Radny Izydor Długosz 

„Przystępujemy obecnie do ustalenia porządku obrad I sesji Rady Miasta. Przedstawiam 

proponowany porządek obrad dzisiejszej sesji, który Państwo Radni otrzymali wraz  

z zaproszeniem na sesję.  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Wręczenie zaświadczeń o wyborze na radnego. 

3. Złożenie ślubowania przez radnych. 

4. Stwierdzenie quorum. 

5. Przyjęcie porządku obrad. 

6. Wybór Przewodniczącego Rady Miasta Radzyń Podlaski. 

7. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 

8. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na Burmistrza. 

9. Złożenie ślubowania przez Burmistrza. 

10.  Zamknięcie obrad.  
 

Przewodniczący Obrad – Radny Senior Izydor Długosz  

„Czy ktoś z Państwa chce zabrać głos w sprawie przedstawionego porządku obrad?” 

 

Nie zgłoszono uwag.  

 

„Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad ?” 

 

Wynik głosowania : za  - 15 

    Przeciw                         -   0 
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    Wstrzymujący się        -    0 

 

 

Rada Miasta – jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Obrad – Radny Senior Izydor Długosz stwierdził, że pkt. 1, 2, 3, 4 i 5 

porządku obrad zostały zrealizowane.  

 

 

Ad 6. 

Wybór Przewodniczącego Rady Miasta Radzyń Podlaski. 

 

Przewodniczący Obrad – Radny Senior Izydor Długosz 

„Zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym Rada wybiera ze swego grona 

Przewodniczącego bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy 

ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. 

Proponuję wykonanie czynności związanych z wyborem Przewodniczącego Rady Miasta 

według następującej kolejności: 

1. Zgłaszanie kandydatur na funkcję Przewodniczącego Rady Miasta. 

2. Powołanie Komisji Skrutacyjnej. 

3. Przyjęcie sposobu wyboru Przewodniczącego Rady Miasta. 

4. Przeprowadzenie tajnego głosowania (głosowanie odbywa się w ten sposób, że Komisja 

Skrutacyjna rozdaje radnym karty do głosowania, następnie wyczytani radni podchodzą do 

mównicy i oddają głos na karcie, a następnie wrzucają karty do urny ustawionej na stole 

prezydialnym).  

5. Podjęcie uchwały stwierdzającej wybór. 

 

Czy ktoś z Państwa ma pytania, ewentualnie uwagi co do zaproponowanych czynności?” 

 

Brak pytań. 

 

„Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem zaproponowanego sposobu wyboru 

Przewodniczącego Rady Miasta?” 

 
    Wynik głosowania : za  -  15 

    przeciw                         -     0 

    wstrzymujący się          -     0 

 

 

 

Rada Miasta – jednogłośnie przyjęła proponowany porządek przeprowadzenia wyboru. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu.  

 

 Innych pytań i wniosków radni nie zgłosili. 
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Ad 1. 

Zgłaszanie kandydatur na funkcję Przewodniczącego Rady Miasta. 

 

Przewodniczący Obrad  - Radny Izydor Długosz poprosił o zgłaszanie kandydatur na tę 

funkcję. 

 

 

Proszę o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Rady Miasta. 

 

1. Radna Rady Miasta – Klaudia Szczygielska  zgłosiła kandydaturę Radnego 

Mariusza Szczygła.  

 

Czy Pan Mariusz Szczygieł wyraża zgodę na kandydowanie ? 

 

Radny Mariusz Szczygieł wyraził zgodę.  

 

Czy są inne kandydatury? Jeśli nie ma, to przechodzimy do powołania Komisji 

Skrutacyjnej. Statut Miasta nie mówi, ile ta komisja może liczyć osób.  Proponuję, aby 

Komisja Skrutacyjna była 3-osobowa. Czy ktoś z Państwa ma inne propozycje ? 

 

Innych propozycji radni nie zgłosili. 

 

Ad 2.  

Powołanie Komisji Skrutacyjnej 

 

Przewodniczący Obrad – Izydor Długosz kontynuował. 

 

Proszę o zgłaszanie członków do Komisji Skrutacyjnej. 

 

1. Radna Rady Miasta – Klaudia Szczygielska zgłosiła kandydaturę  Radnej Kingi 

Ostrowskiej. 

Czy Pani Kinga Ostrowska wyraża zgodę na kandydowanie ? 

 

Radna Rady Miasta – Kinga Ostrowska wyraziła zgodę.  

 

2. Radny Rady Miasta – Piotr Ostrowski zgłosił kandydaturę Radnej Olgi Król. 

 

Czy Pani Olga Król  wyraża zgodę na kandydowanie ? 

 

Radna Rady Miasta –  Olga Król wyraziła zgodę. 

 

3. Radny Rady Miasta –Sławomir Zdunek zgłosił kandydaturę Radnej Iwony 

Niebrzegowskiej – Kuchnia. 

 

Czy Pani Iwona Niebrzegowska – Kuchnia wyraża zgodę na kandydowanie ? 

 

Radna Rady Miasta – Iwona Niebrzegowska – Kuchnia wyraziła zgodę. 

 
 

Przewodniczący Obrad – Radny Izydor Długosz zaproponował zamknięcie listy zgłaszania 

kandydatur i poddał pod głosowanie: 

„Kto z Państwa Radnych jest za tym, aby w skład Komisji Skrutacyjnej wchodziły 
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następujące osoby: 

1. Radna Rady Miasta – Kinga Ostrowska 

2. Radna Rady Miasta – Olga Król 

3. Radna Rady Miasta – Iwona Niebrzegowska – Kuchnia. 

 

 

 

    Wynik głosowania : za -  15 

    Przeciw                         -   0 

    Wstrzymujący się         -   0 

 

Rada Miasta – przyjęła jednogłośnie skład komisji Skrutacyjnej.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 3.  

Przyjęcie sposobu wyboru Przewodniczącego Rady Miasta.  

 

Sekretarz Miasta – Robert Targoński Zaproponował, aby karty do głosowania wyglądały  

w następujący sposób: 

Głosować można maksymalnie na jednego  z kandydatów, stawiając znak „X” w kratce obok 

nazwiska kandydata. Postawienie znaku „X” w więcej niż 1 kratce lub niepostawienie znaku 

„X” w żadnej kratce powoduje nieważność głosu.  

 

Przewodniczący Obrad – Radny Izydor Długosz zapytał: „Czy ktoś z Państwa Radnych ma 

jakieś zastrzeżenia co do wyglądu karty do głosowania?” 

 

Nikt z obecnych nie miał zastrzeżeń.  

 

Ad 4. 

Przeprowadzenie tajnego głosowania.  

 

Przewodniczący Obrad – Radny Izydor Długosz „Przypomnę Państwu tryb głosowania 

tajnego określony w §62 Statutu Miasta Radzyń Podlaski: 

 

1. W głosowaniu tajnym radni głosują za pomocą kart ostemplowanych pieczęcią Rady, 

przy czym każdorazowo Rada ustala sposób głosowania, a samo głosowanie 

przeprowadza wybrana z grona Rady Komisja Skrutacyjna z wyłonionym spośród 

siebie przewodniczącym. 

2. Komisja skrutacyjna przed przystąpieniem do głosowania objaśnia sposób głosowania 

i przeprowadza głosowanie, wyczytując kolejno radnych z listy obecności. 

3. Kart do głosowania nie może być więcej niż radnych obecnych na sesji. 

4. Po przeliczeniu głosów Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytuje protokół i 

podaje wynik głosowania. 

5. Karty z oddanymi głosami i protokół głosowania stanowią załącznik do protokołu 

sesji. 

6. W przypadku równej ilości głosów „za” i „przeciw” głosowanie tajne może być 

powtarzane do rozstrzygnięcia.” 

 

 

Przewodniczący Obrad – Radny Izydor Długosz: „Proszę teraz Komisję o wybranie ze 

swojego grona Przewodniczącego i przygotowanie kart do głosowania. 
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Zarządzam 15 - minutową przerwę.” 

 

Przerwa w obradach od 12:27 do 12:31.  

 

Po przerwie wznowiono obrady.  

 

 

 

Po przerwie Przewodniczący Obrad - Radny Izydor Długosz wznowił obrady sesji. Prosił  

o wyniki ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej. 

 

Radna  Olga Król poinformowała, że Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się  

w następujący sposób : 

− Przewodnicząca  -   Radna Olga Król 

− członek                -   Radna Iwona Niebrzegowska - Kuchnia 

− członek                -   Radna Kinga Ostrowska 

 

 

Przewodniczący Obrad – Radny Izydor Długosz poprosił, by Przewodnicząca Komisji 

Skrutacyjnej rozdała radnym karty do głosowania. 

 

Przewodniczący Obrad – Radny Izydor Długosz zarządził tajne głosowanie na 

Przewodniczącego Miasta Radzyń Podlaski.  

 

 Komisja Skrutacyjna sprawdziła i  stwierdziła, że urna  jest pusta. 

  

Poprosił Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o odczytywanie nazwisk i imion radnych. 

 

Następnie przy mównicy odbyło się tajne głosowanie, gdzie Radni wyczytani według 

alfabetycznej listy przez Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej -  Radną Olgę Król oddali 

kolejno swój głos i wrzucali kartę do głosowania, do urny znajdującej się na stole 

prezydialnym. 

 

Niżej wymienieni radni głosowali nad wyborem Przewodniczącego Rady Miasta: 

 

 

1. Piotr Daszczuk    

2. Izydor Długosz   

3. Natalia Granoszewska  

4. Agnieszka Kowalczyk  

5. Olga Król  

6. Michał Marciniuk  

7. Anna Matczak  

8. Iwona Niebrzegowska  

9. Kinga Ostrowska  

10. Piotr Ostrowski  

11. Marek Paszkowski   

12. Joanna Pieńkowska   

13. Klaudia Szczygielska   

14. Mariusz Szczygieł   

15. Sławomir Zdunek   
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Przewodniczący Obrad – Radny Izydor Długosz poprosił Komisję Skrutacyjną, aby 

przeliczyła głosy i napisała poza salą protokół z głosowania. 

   

Ogłosił 10-minutową przerwę w obradach od godz. 12:40. 

 

  Przerwa nastąpiła  w godz. 12:40 – 12:41. 

 

 

Po przerwie Przewodniczący Obrad – Radny Izydor Długosz wznowił obrady  

i zwrócił się z prośbą do Przewodniczącej Komisji Skrutacyjnej – Olgi Król o odczytanie 

protokołu  komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Radna Olga Król odczytała treść „Protokołu 

z obliczenia głosów oddanych w głosowaniu w wyborach Przewodniczącego Rady Miasta 

Radzyń Podlaski sporządzonego na sesji w dniu 6 maja 2024 r.” 

  

Protokół oraz karty do głosowania – w załączeniu.   

 

Przewodniczący Obrad  - Radny Izydor Długosz podziękował Przewodniczącej Komisji 

Skrutacyjnej. 

 

Zebrani na sali pogratulowali Przewodniczącemu Rady Miasta oklaskami. 

 

Ad 5. 

Podjęcie uchwały stwierdzającej wybór Przewodniczącego Rady. 

 

Przewodniczący Obrad – Radny Izydor Długosz 

Podziękował Komisji Skrutacyjnej za przeprowadzenie głosowania. Stwierdził, że na 

podstawie protokołu z Komisji Skrutacyjnej Przewodniczącym Rady Miasta został Radny 

Mariusz Szczygieł.  

Następnie odczytał treść uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Radzyń 

Podlaski – Druk Nr 1/I/2024, którą podjęto w rezultacie tajnego głosowania. 

Następnie pogratulował Panu Przewodniczącemu i życzył wszystkiego dobrego  

w sprawowaniu tej zaszczytnej funkcji.  

„Proszę Pana Przewodniczącego Rady Mariusza Szczygła o dalsze prowadzenie obrad.” 

 

 Zebrani na sali pogratulowali oklaskami. 

 

Dalszą część obrad prowadził Przewodniczący Rady –  Mariusz Szczygieł 

 

Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł powiedział : 

 

„Dziękuję bardzo. Drodzy państwo Radni. Dziękuję za okazane mi zaufanie. Postaram się, 

żeby te obrady sesji rady miasta były w sposób sprawny prowadzone, z poszanowaniem 

waszej godności, z poszanowaniem prawa. Wybaczcie za potknięcia dzisiaj, to jest mój debiut 

w tej roli, chociaż prowadziliśmy wiele spotkań, ale to jest po raz pierwszy. Przechodzimy 

dalej.” 
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Ad 7. 

Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miasta Radzyń Podlaski. 

 

Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł: „W związku z tym, że zrealizowaliśmy pkt.6 

Wybór Przewodniczącego Rady, to przechodzimy do pkt.7. Wybór Wiceprzewodniczących 

Rady.” 

 

Otworzył zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 

 

Radna  Olga Król zgłosiła Radną Klaudię Szczygielską. 

 

Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł zapytał: „Czy Pani Radna Klaudia Szczygielska 

wyraża zgodę na kandydowanie ?” 

 

Radna Klaudia Szczygielska wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę Pana Radnego Izydora Długosza. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Szczygieł –zapytał: „Czy Pan Radny Izydor Długosz wyraża 

zgodę na kandydowanie ?”    

 

Radny Izydor Długosz wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł zapytał: „Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zgłosić jeszcze jakąś kandydaturę ?” 

 

 Innych kandydatur radni nie zgłosili. 

 

Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł  

„W związku z tym, że nie ma już innych kandydatur na Wiceprzewodniczących Rady Miasta 

to teraz przystąpimy do powołania Komisji Skrutacyjnej. Jeżeli Radni wyrażą zgodę, to 

chciałbym zgłosić, żeby ta komisja pracowała w tym samym składzie jak poprzednio przy 

wyborze Przewodniczącego Rady czyli Radni: Radna Olga Król, Radna Iwona 

Niebrzegowska  - Kuchnia oraz Radna Kinga Ostrowska.” 

 

Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł zapytał: „Czy ktoś z Państwa Radnych ma inne 

wnioski w tej sprawie?” 

 

 Innych wniosków radni nie zgłosili. 

 

Przewodniczący Rady zapytał: „Czy ci Radni chcą dalej pracować w Komisji Skrutacyjnej?” 

  

Ww. radni nie wyrazili sprzeciwu. 

 

Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa 

Radnych jest za przedstawionym składem Komisji Skrutacyjnej do wyboru na 

Wiceprzewodniczących Rady Miasta?” 
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Wynik głosowania : za - 15 

    Przeciw                         -  0 

    Wstrzymujący się         -  0 

 

Rada Miasta – ustaliła skład Komisji Skrutacyjnej jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowań – w załączeniu.  

 

 

Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł. Zapoznał, jak wygląda karta do głosowania. 

„Karta by wyglądała w ten sposób, że mamy wpisane nazwiska 2 kandydatów. Proponuję, 

żeby to się odbyło według kolejności zgłoszeń. I tak na karcie mielibyśmy pod nazwiskiem 

„za”, „przeciw” i  „wstrzymał się”. Tak pod każdą kandydaturą. Oczywiście jest kwadracik 

i głos byłby oddany na kandydata czy „za”, czy „przeciw”, czy  „wstrzymał się” poprzez 

postawienie znaku X w kwadracie. Na tej karcie jest taka adnotacja, że głosować należy 

stawiając znak X w jednej z kratek przy nazwisku maksymalnie dwóch osób, żeby głos był 

ważny, ponieważ mamy 2 miejsca. Postawienie znaku X w więcej niż w dwóch kratkach albo 

niepostawienie znaku X w żadnej kratce powoduje nieważność głosu.” 

 

Poprosił Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania  i zarządził przerwę 

w obradach, dotąd aż komisja będzie gotowa do rozdania kart Radnym. 

 

 Nastąpiła przerwa : godz. 12:48 do 12.51  

 

Komisja Skrutacyjna udała się do innego pomieszczenia w celu przygotowania kart do 

głosowania. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł wznowił obrady. 

 

   

Stwierdził, że Radni przystępują do realizacji dalszej części pkt 7: Wybór  

Wiceprzewodniczących Rady Miasta. Proponował, aby Komisja Skrutacyjna przedstawiła 

sposób ukonstytuowania się oraz poprosił, żeby przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 

przypomniał zasady oddania ważnego głosu. 

 

Radna Olga Król podziękowała i poinformowała, że komisja ukonstytuowała się podobnie 

jak przy wcześniejszych wyborach. Przewodniczącą została wybrana Olga Król.. Z kolei 

członkami komisji zostali wybrani radni : Kinga Ostrowska oraz Iwona Niebrzegowska – 

Kuchnia.  

Przypomniała zasady oddania ważnego głosu: „Mamy dwóch kandydatów, możemy postawić 

znak X w jednej z kratek przy nazwisku z dwóch kandydatów (głos będzie ważny także, gdy 

postawimy X tylko przy jednym kandydacie). Postawienie znaku X w więcej niż dwóch 

kratkach albo nie postawienie znaku X w żadnej kratce powoduję nieważność głosu.   

 

Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł  

„Kto z Państwa jest za przyjęciem takiego sposobu głosowania na wybór 

Wiceprzewodniczących Rady?” 
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Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Radna Olga Król rozdała radnym karty do 

głosowania. 

 

Komisja Skrutacyjna sprawdziła i  stwierdziła, że urna  jest pusta. Przewodnicząca 

stwierdziła, że można przystąpić do głosowania. 

 

Następnie przy mównicy odbyło się tajne głosowanie, gdzie kolejno radni wyczytani według 

alfabetycznej listy przez Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej – Olgą Król oddali kolejno 

swój głos, wrzucając kartę do głosowania do urny znajdującej się na stole prezydialnym. 

 

Niżej wymienieni radni głosowali nad wyborem Wiceprzewodniczących Rady Miasta : 

 

 

1. Piotr Daszczuk    

2. Izydor Długosz   

3. Natalia Granoszewska  

4. Agnieszka Kowalczyk  

5. Olga Król  

6. Michał Marciniuk  

7. Anna Matczak  

8. Iwona Niebrzegowska  

9. Kinga Ostrowska  

10. Piotr Ostrowski  

11. Marek Paszkowski   

12. Joanna Pieńkowska   

13. Klaudia Szczygielska   

14. Mariusz Szczygieł   

15. Sławomir Zdunek   

 

 

Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł podziękował Radym za udział w głosowaniu  

i poprosił Komisję Skrutacyjną o przeliczenie głosów i sporządzenie stosownego protokołu  

z głosowania. 

  Ogłosił przerwę w obradach do stosownego momentu zakończenia prac komisji 

w tym zakresie. 

 

  Nastąpiła przerwa:  w godz. 12:58 do 13:00. 

 

Podczas przerwy Komisja Skrutacyjna przeliczyła głosy oddane przez radnych, po czym 

udała się do innego pomieszczenia Urzędu Miasta w celu sporządzenia protokołu 

z głosowania. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł wznowił obrady i zwrócił się  

z prośbą do Przewodniczącej Komisji Skrutacyjnej – Radną Olgę Król o podanie wyników 

głosowania na Wiceprzewodniczących Rady Miasta Radzyń Podlaski. 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Radna Olga Król odczytała treść „Protokołu 

z obliczenia głosów oddanych w głosowaniu w wyborach Wiceprzewodniczących Rady 

Miasta Radzyń Podlaski sporządzonego na sesji w dniu 6 maja 2024 r.” 

 

Wiceprzewodniczącymi Rady Miasta zostali: 

Pani Radna Klaudia Szczygielska 
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Pan Radny Izydor Długosz 

  

Protokół oraz karty do głosowania – w załączeniu.   

 

Przewodniczący Rady podziękował Przewodniczącej Komisji Skrutacyjnej.  

 

Przewodniczący Rady poprosił państwa Wiceprzewodniczących o zajęcie miejsc przy stole 

prezydialnym. 

 

 

Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł bardzo podziękował Wiceprzewodniczącym. 

Następnie odczytał treść uchwały, którą Radni podjęli, wybierając Wiceprzewodniczących. 

Uchwała Druk Nr 2/I/2024 w sprawie stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczących Rady 

Miasta Radzyń Podlaski. Po odczytaniu treści uchwały Przewodniczący Rady – Mariusz 

Szczygieł podpisał uchwałę.  

Uchwała Nr I/2/2024 w załączeniu do protokołu.  

 

Ad 8. 

Wręczenie zaświadczenia o wyborze na Burmistrza. 

 

Wręczenia zaświadczenia o wyborze na Burmistrza Miasta Radzyń Podlaski dokonał 

Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej Pan Janusz Chmielarz. 

 

 

Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej – Janusz Chmielarz odczytał,  a następnie 

wręczył Panu Jakubowski Jakubowskiemu  „Zaświadczenie z dnia 6 maja 2024 r.  o wyborze 

na Burmistrza Miasta Radzyń Podlaski”, gratulując wyboru.    

  Kserokopia zaświadczenia – w załączeniu. 

  

 

Ad 9. 

Złożenie ślubowania przez Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady –Mariusz Szczygieł stwierdził, że bardzo ważnym elementem 

dzisiejszej sesji jest złożenie ślubowania przez Burmistrza Miasta. 

W związku z tym, aby to wypadło godnie, poprosił wszystkich zebranych o powstanie. 

 

 Zebrani na sali powstali. 

Burmistrz Miasta – Jakub Jakubowski złożył ślubowanie wobec Rady Miasta 

Radzyń Podlaski następującej treści: 

 

"Obejmując urząd Burmistrza Miasta, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności 

prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego 

i pomyślności mieszkańców miasta." 

             „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg." 

 

Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł podziękował i poprosił zebranych, aby usiedli. 

 

 Obecni na sesji pogratulowali Burmistrzowi oklaskami. 

 

Przewodniczący Rady –Mariusz Szczygieł pogratulował Burmistrzowi oraz skierował do 

Burmistrza kila słów w imieniu Rady Miasta.  
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Burmistrz Miasta – Jakub Jakubowski  

„Szanowni Państwo, chciałbym zabrać głos, żeby w kilku zdaniach podziękować, zarysować 

pewien horyzont, zbudować relacje. Bardzo mi miło, że widzę tak wielu mieszkańców, tak 

wiele mieszkanek naszego pięknego miasta na sali. Bardzo się cieszę, że te wybory przyniosły 

tak wiele dobrych emocji. Chciałbym serdecznie powitać, podziękować za obecność 

wszystkim naszym przyjaciołom, naszym rodzinom. Chciałbym przywitać, podziękować za 

obecność wszystkim naszym sąsiadom, wszystkim naszym współpracownikom, wszystkim 

pracownikom Urzędu Miasta, jednostek podległych. To dla mnie ogromny zaszczyt móc stać 

przed wami i wypowiadać te słowa. W sposób szczególny chciałbym wskazać i podziękować 

za udział trzem osobom. Patrzyłem na salę i szukałem pewnej retrospektywy. Jest z nami na 

sali i bardzo dziękuję za obecność Panu Witoldowi Kowalczykowi, Burmistrzowi Radzynia w 

latach 2002-2014. Wielokrotnie w kampanii słyszeliśmy od mieszkańców miasta, że był to 

taki Burmistrz, który był bardzo blisko ludzi. Chciałbym z tego modelu zaczerpnąć. Dziękuję 

Panie Burmistrzu. Dziś rano o godzinie siódmej brałem udział w mszy świętej sprawowanej 

w intencji samorządów, samorządu powiatowego, samorządu gminnego, miejskiego  

i wszystkich gmin. I w pewnej korelacji bardzo się cieszę, że jest z nami w związku z tym 

pastor Tomasz Mańko z Kościoła Chrześcijan Wiary Ewangelicznej. Bardzo dziękuję za 

obecność. Jest z nami też osoba szczególnie bliska mi, moim wspomnieniom z Radzynia, 

który poznawałem naście lat temu jest to Pan Dariusz Gałan, z którym jako prezesem 

Uniwersytetu Trzeciego Wieku wiele lat temu powołaliśmy do życia projekt Dziadki 

Dziadkom, pamiętnik ze starego Radzynia, gdzie poznałem dzięki tym najstarszym wówczas, 

a dziś w bardzo wielu przypadkach nieżyjącym mieszkańcom Radzynia Podlaskiego, piękną, 

barwną historię naszego miasteczka. Szanowni Państwo w informatorach, które corocznie 

wydaje UTW pod przewodnictwem Pana Gałana, za każdym razem są łacińskie maksymy.  

I ja bym chciał do tej pięknej tradycji nawiązać. Przychodzi mi do głowy maksyma primus 

inter pares, jak pewnie Państwo zauważyli, czyli pierwszy wśród równych. Nie wyszedłem  

z tym przemówieniem na mównicę, choć pewnie i wielokrotnie tam trafię. Ale jestem tutaj 

pomiędzy Radnymi, którzy są przedstawicielami mieszkańców, czyli pomiędzy 

mieszkańcami. Z drugiej strony mam swoją rodzinę, moje dzieci, moją żonę i chciałbym, 

żeby to burmistrzowanie było takim właśnie burmistrzowaniem blisko ludzi, wśród 

współpracowników, przyjaciół, wśród bliskich osób, które kochają to miasto tak jak ja je 

kocham. Więc potraktujcie to moje stanie tutaj dzisiaj w sposób symboliczny, bo miasto to 

wspólnota. Tak to traktuje, tak traktuje nasze miasto, tak traktuje swoje obowiązki, do których 

powołaliście mnie jako mieszkańcy na pięć lat. Patrzyłem na kolegę Mariusza Szczygła, 

kiedy klikał w tablet i ja przez 10 lat przyzwyczaiłem się jako Radny najpierw Rady Miasta, 

później Rady Powiatu do głosowania na tych tabletach. Trochę będzie mi tego brakować po 

10 latach. Przychodzi mi pełnić nową funkcję, ale cieszę się, że wśród 15 Radnych mamy 13 

nowych Radnych i nie nawiązuje tutaj do podziału trzynaście z jednego komitetu i dwóch z 

drugiego, tylko trzynastu, którzy nie mają doświadczeń i dwóch, którzy są doświadczonymi 

Radnymi. Jestem przekonany, bo znam większość tych ludzi dość dobrze, że to będzie mądra 

Rada Miasta, która pomoże mnie podejmować odpowiedzialne decyzje w duchu dobra 

wspólnego, co ślubowałem uroczyście. Poparcie, jakie zyskali nowi Radni, duży kredyt 

zaufania to kredyt zaufania do dokonania zmiany w tym mieście. Zmiana już się dokonała, 

natomiast Państwo, mieszkańcy oczekują zmiany w wymiarze jakościowym i chyba również 

w wymiarze pokoleniowym. Postaramy się, zrobimy wszystko co w naszej mocy, wierzę w to 

i wiem to, że to będzie dobra zmiana. W żadnym wypadku to nie będzie zamiana. I to 

chciałbym bardzo mocno podkreślić. Ja jako Burmistrz uzyskałem zaufanie blisko 65% i ta 

liczba jest dla mnie liczbą ogromnego zobowiązania, ogromnej odpowiedzialności, z której 

będę się wywiązywał tak rzetelnie, jak tylko potrafię. Kluczowymi rzeczami w kontekście 

długofalowych działań, którymi się zajmiemy, to będzie zbudowanie jak najlepszych relacji  

z gminą wiejską Radzyń Podlaski, z gminami otaczającymi miasto i gminy Radzyń Podlaski, 
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a także z Powiatem Radzyńskim. Kluczowe są te relacje i w tych kluczowych relacjach 

upatruję szerokiej i otwartej drogi dla rozwoju naszego miasta. Dla dobrych zmian. Bardzo 

istotne będzie zagospodarowanie Pałacu Potockich, czyli naszego ogromnego skarbu, tak aby 

był to skarb, który jest nie tylko naszą dumą, ale również szansą na to, aby nasza gospodarka 

rozkwitała. Chcielibyśmy stworzyć szczególne miejsce dla młodych mieszkańców naszego 

miasta. Mówię o tym w tym momencie w wymiarze symbolicznym. Chcielibyśmy, aby i tutaj, 

na sali obrad, na komisjach miejsce dla młodych mieszkańców naszego miasta było zawsze, 

ponieważ wiemy, że jednym z ważnych problemów jest wyludnianie się naszego miasta  

i naszego regionu. Bardzo ważną grupą są również seniorzy, gdyż w coraz większym odsetku 

to właśnie osoby starsze mieszkają w naszym mieście i musimy mądrze zaplanować to, co  

w przyszłości zrobimy również w tych obszarach, które będą w tym zakresie problematyczne. 

Wreszcie opowiem o kilku drobnych rzeczach, nad którymi będziemy musieli się pochylić 

bardzo szybko i muszę tutaj wymienić temat Radzińskiego Ośrodka Kultury, który pomimo 

bardzo ambitnych planów został nagle z własnej woli dyrektora pozbawiony kierownictwa.  

I niestety wiele spraw, jeśli nie wszystkie, nie zostały przekazane w takim stopniu, aby 

działalność tej instytucji mogła być kontynuowana w taki sposób nie budzący żadnych 

problemów. Więc prawdopodobnie w tej materii będziemy starali się bardzo szybko wejść na 

nowe tory. Jedną z pierwszych decyzji będzie powołanie osoby pełniącej obowiązki dyrektora 

i tą osobą będzie Pan Tomasz Młynarczyk. Kolejna rzecz z tych bieżących spraw, w której 

będziemy się przyglądać bardzo szybko, to funkcjonowanie całej sfery opieki społecznej w 

naszym mieście. Tutaj w minionych miesiącach było dużo kłopotliwych sytuacji. Będę chciał 

się przyjrzeć temu jak najszybciej. Kolejne dwie rzeczy, a właściwie jedna, to chciałbym 

zapewnić Państwa, że wszystkie inwestycje, które trwają aktualnie w mieście będą 

kontynuowane, prowadzone zgodnie z przyjętym harmonogramem i zakończone tak aby jak 

najszybciej dało się w naszym mieście korzystać z dróg w sposób bezpieczny i wygodny. 

Szanowni Państwo, kończąc chciałbym zapewnić, że dołożymy z nową Radą wszelkich starań 

aby proces jakim jest poprowadzenie naszego miasta, był procesem, który Państwo rozumieją, 

który Państwo czytają, którym są Państwo partnerem, dobrze informowanym o tym, co się 

dzieje, ponieważ naprawdę bardzo mocno przywiązuje się do słów, które ślubowałem, że 

powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności 

mieszkańców naszego pięknego miasta. Dziękuję bardzo.” 

 

Przewodniczący Rady –Mariusz Szczygieł 

„Drodzy Państwo, Państwo Radni. Dzisiaj każdy z nas przysięgał, przyrzekał wcześniej 

ślubował i chciałbym przeczytać jeszcze raz słowa tego ślubowania, żebyście dobrze je 

zapamiętali. Wierny Konstytucji i Prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję uroczyście 

obowiązki Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej 

gminy i jej mieszkańców. Dzisiaj tryumfujemy, ale przed nami i trudne chwile i chciałbym, 

żebyście zawsze pamiętali te słowa. Mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców. Bo jesteśmy z Radzynia, chcemy budować ten Radzyń i będziemy działać dla 

jego dobra. Ale jesteśmy też Polakami, dlatego proszę teraz o powstanie i odśpiewanie jednej 

zwrotki hymnu Rzeczypospolitej Polskiej.” 

 

Przewodniczący Rady –Mariusz Szczygieł 

„Sztandar Miasta Radzyń Podlaski wyprowadzić” 

 

Ad 10.  

Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł stwierdził, że w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad  zamyka I Sesję Rady Miasta IX kadencji. 
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 Podziękował za uczestnictwo i zamknął obrady I Sesji Rady Miasta 

Radzyń Podlaski. 

 

  Obrady zakończono o godz. 13:20. 

 

   Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

 

 

 

 Protokolant :                                                      PRZEWODNICZĄCY OBRAD 

          

         /-/  Monika Leszak                                                           Izydor Długosz 

  

 

 

 

                                                                                       PRZEWODNICZĄCY RADY 

 

            Mariusz Szczygieł 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół został sporządzony na podstawie nagrania znajdującego się na stronie: 

https://www.youtube.com/channel/UCFuQshYy_DDbjWClA5yHMsQ     

 


